



敬啟者：

To the Parents/ Guardians

**《S-TEAM》刊物
Publication of S-TEAM**

STEAM 是代表科學、科技、工程、藝術及數學，推動 STEAM 教育是配合全球的教育趨勢，以培養學生解難能力及批判思考能力。自 2010 年本校成立「科研特工隊」，專門進行科學的探究。為進一步發展學生的 STEAM 潛能，團隊於去年更名為「S-TEAM」。學生透過參與不同類型的活動如培植珊瑚、設計 3D 打印產品及鐳射切割產品、操作魚菜共生系統、種植菇菌、廚餘轉化、參觀實驗室、海外交流、參與講座及比賽等，獲取課堂以外的寶貴 STEAM 學習經歷。

STEAM is an educational approach to learning that uses Science, Technology, Engineering, Arts and Mathematics to nurture student’s problem solving skills and critical thinking skills. In a bid to develop students’ potential and scientific investigation in STEAM, “S-TEAM” was established last year which was former known as “Science Research Team” since 2010. Students are expected to gain precious learning experiences outside the classroom through participation in various kinds of STEAM activities such as coral cultivation, 3D printing product design, laser cutting product design, aquaponic system operation, mushroom cultivation, food waste conversion, forensic laboratory visits, overseas exchange, seminars and competitions.

為加強家長瞭解本校推行 STEAM 的情況，本校出版《S-TEAM》刊物，內容報導本校近年的 STEAM 學習活動、比賽消息及新增設施等。

In order to let parents be better acquainted with the STEAM activities in our school, the “S-Team” is published. The contents of the publications include snapshots of STEAM activities, competition news and the newly finished facilities and so on in the recent years.

請家長撥冗細閱，如有任何意見，歡迎致電班主任。

Please read the publications for your information. For any enquires, please feel free to contact the class teacher.

請家長閱悉後並簽妥回條後，囑咐學生於 四月一日交回班主任。

Please complete the reply slip and remind your child to return it to the class teacher on 1st April 2019.

此致

貴家長/監護人

Thank you for your kind attention.

教務組啟

Academic Committee

二零一九年三月二十九日
29th March 2019

回條
Reply Slip



有關學校通訊第六十號「S-TEAM 刊物」事宜業已閱悉。

I have been clearly informed about the matters enlisted in School Circular no. 60 “Publication of S-TEAM”.

此覆

STEAM 委員會

STEAM Committee

學生姓名：_____

Student’s name

班 別：_____ ()

Class

家長/監護人簽署：_____

Signature of Parent/ Guardian

二零一九年 月 日

Date: _____